
I BRF Farsta C värderar vi varandra och vårt gemensamma ägande  
samt har tillit till allas vilja att ta ansvar. 

Eftersom pandemin nu verkar lägga sig planerar vi för en mer normal stämma  
i år. Vi lägger den dock på söndagen 15/5 klockan 15:00 för att, om det behövs, 
vara utomhus likt förra året. Vi saknar fortfarande beslut om hur vi ska göra 
med Linden. Förhoppningsvis får vi fram ett förslag innan tjälen går ur marken 
och kan ta beslut på en extra stämma. Nya motioner ska emellertid vara 
inkomna senast 15/4 för att kunna beredas inför den ordinarie stämman. 

Jag återanvänder budskapen i förra åtets KvN-02. Det meddelades då att flera i styrelsen 
ville avsluta sina engagemang efter flera års insatser. Marco. Niklas och Ola ställde upp, 
men Ola som inte kunde förena styrelsearbetet med annat avgick och jag trädde återigen in 
som ordförande. Jag har redan sagt att jag inte ska fortsätta och kommer inte vara valbar  
i år. Föreningen är alltså återigen i ett läge där det behövs nya krafter.  

En bostadsrättsförening är i grunden ett kooperativ där medlemmarna har ett gemensamt 
ansvar. Funktioner kan köpas in för ekonomi, förvaltning och skötsel, men en styrelse 
måste enligt lag finnas för att säkra medlemmarnas intressen. Trist att lyft fram, men...  
Om medlemmarna inte kan bilda en styrelse likvideras föreningen och medlemmarna 
förlorar sina insatser. 

Redan före pandemin hade styrelsen anammat ett digitalt och virtuellt arbetsätt för att 
kunna verka trots arbetsliv och privata engagemang. All information finns digitalt lagrad 
och är tillgänglig oavsett tid och plats. Med dagens teknik är det alltså möjligt att delta i 
styrelsen, utan att det behöver påverka privatlivet och vara betungande. Om alla hjälps åt 
räcker det med typ några timmar i veckan.   

En styrelse ska i grunden spegla medlemmarna. Man behöver ingen "föreningsvana".  
Det behövs egentligen inget annat än ett sunt engagemang och alla borde någon gång 
kunna bidra. Mycket stöd finns att hämta från t.ex. Storholmens styrelsesupport. Lite 
internetvana skadar förstås inte eftersom så mycket kan göras över nätet.  

Föreningens valberedning, sammankallande Anita Eltvik, 070-547 07 77 (SMS eller 
kvällstid) och Yvonne Holmberg 073-392 30 83, har ju stämmans förtroende att söka 
förslag till ny styrelse. Kontakta dem eller någon i styrelsen om du vill veta mer och  
känner att du skulle kunna dra ett strå till stacken. 

Elbilsplatserna med laddning är nu äntligen aktiverade. Intresserade kan kontakta 
Storholmen som administrerar dem. Information om hur att ladda och betala för 
laddningen via DAFAB's mobilapp finns att hämta från vår medlemsinformation: 
https://1drv.ms/u/s!ArVSbomxVtq27Ck0GrfD2mO7U1EG?e=XV4S7P 
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